
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 12. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1166
Ministeren bedes redegøre for, om man kunne forestille sig, at eksempelvis
de to specialecentre, Hammel Neurocenter og Rigshospitalet fik en mere ud-
adgående funktion - eventuel med kortere indlæggelsesforløb (for nogle pa-
tienter) mod at centrene tager ud i landet og bliver tovholdere og ansvarlige
for den videre behandling på lokale sygehuse/regionale genoptræningsafde-
linger/evt. kommunale genoptræningsafdelinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. september 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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